
 Dlaczego mamy być biedniejszą dzielnicą od innych z powodu braku Rady Dzielnicy? 

 

Nie udało się zebrać podpisów, aby utworzyć rade dzielnicy Przymorze Wielkie , tak aby uczestniczyć w wyborach 22 marca. 
Jednak nadal walczymy nie przejmując się przeciwnościami i zbieramy podpisy poparcia utworzenia Rady dzielnicy tak bardzo 
potrzebnej.  

 

Czym właściwie są Rady Dzielnic? 
 
Rady Dzielnic są jednostkami pomocniczymi gminy. Są najbliżej mieszkańców i realizują zadania, 

od których zależy jakość i bezpieczeństwo ich życia. Mieszkańcy, którzy mają swoją Radę Dzielnicy 
mają większy wpływ na lokalne inwestycje. Rady Dzielnicy mogą przeznaczać środki na potrzeby 
dzielnic w zakresie zadań własnych gminy. Dzielnice, które nie mają swojej rady są pomijane przy 
podziale funduszy. W ten sposób tracą środki, które mogłyby być wykorzystane w ich terenie.  

 
 
Jak powołać radę w swojej dzielnicy ? 
 
Żeby powołać radę w swojej dzielnicy mieszkańcy muszą złożyć wniosek o jej powołanie do Rady 
Miasta. Pod wnioskiem musi się znaleźć odpowiednia liczba podpisów mieszkańców z danej 
dzielnicy. Jest to 10 % ogólnej liczby mieszkańców dzielnicy i tak dla Przymorza Wielkiego jest to 
ok. 3.200 podpisów. Kiedy wniosek zostanie zweryfikowany i pozytywnie rozpatrzony, zostaną 
ogłoszone wybory do Rady Dzielnicy.  

 
Dlaczego warto głosować w wyborach do Rad Dzielnic? 

 
Jeśli się powiedziało „A” to trzeba powiedzieć „B”. Złożenie podpisu poparcia to pierwszy krok, 
następny to udział w wyborach. To znakomita okazja, żeby mieć wpływ na jakość życia w swojej 
dzielnicy. Nie idąc na wybory pozbawiamy się możliwości wpływu na funkcjonowanie naszej 
dzielnicy. Nieobecni nie mają racji. Ufamy więc, że mieszkańcy odpowiedzialnie wezmą udział w 
wyborach. Jest to najlepszy sposób budowania odpowiedzialności za swoje miasto. 
 

Więcej informacji na stronie:  www.przymorzewielkie.pl                                                 

http://www.przymorzewielkie.pl/

